
Sammanfattande anteckningar från mötet 26/2.  

Syftet med mötet: Under föräldramötet med ÖSK vit 12 den 22/1 föreslogs att en mindre 

grupp av de närvarande föräldrarna skulle samlas för att hjälpa till med vidare planering av 

organisationen kring laget. Närvarande vid det mötet var Thomas Petterson, Andreas 

Olofsson, Jessica Widén Olofsson, Mustafa (tränare), Erik Andren, Ragnhild Christiansen 

och Shaee Kamal. Detta möte skedde 31/1. Anteckningar från detta möte ligger under 

dokument. Som uppföljning och för att komma vidare i planeringen kring laget bjöds det in till 

ett nytt föräldramöte 26/2.  

Närvarande vid mötet: Ingen närvaro togs, men uppfattningen är att en bred samling av 

truppens föräldrar/vårdnadshavare deltog + Musse.  

Nedan följer en sammanfattning av mötet och vad föräldragruppen beslutade:   

1. Patrik Magnusson från ÖSKs sida inledde mötet 

Generell information om hur ÖSK har planerat att ÖSKs 2012-trupp (hela) skall 

anmälas till och spela det stundande seriespelet. Totalt 3 lag skulle anmälas: 

- ÖSK Svart – som leds och styrs av ÖSK Svarts ledare 

- ÖSK Röd 2013 - som leds och styrs av ÖSK Röd 2013 ledare 

- ÖSK Vit - som leds och styrs av ÖSK Vits ledare 

Patrik beskrev vidare att i intentionen från ÖSKs sida är att i både ÖSK Svart laget 

samt i ÖSK Röd 2013 laget, skall spelare från ÖSK Vit roteras in på kontinuerlig 

basis för att olika matchmiljöer skall erbjudas. I ÖSK Röd 2013 är även fallet sådan, 

att de som underåriga endast tillåts att ha 6 spelare med vid varje match och att det 

laget därför måste kompletteras med ÖSK Vit spelare (och troligen även ÖSK Svart 

spelare).  

Diskussion följde om vikten att få till tillräckligt många matcher för ÖSK Vits stora 

spelartrupp, varpå det bestämdes att ovan lagindelning skall kompletteras med 

ytterligare ett ÖSK Vit lag. Lagen skall anmälas i olika nivåer, för att kunna rotera 

spelare i olika miljöer och mot olika typer av motstånd.   

2. Ekonomi kring laget diskuterades vidare.  

a) Generellt ställde sig alla närvarande positiva till försäljning – olika alternativ 

diskuterades och försäljningsansvariga ska börja ta fram idéer och förslag. 

Toalettpapper genom ÖSK blir sannolikt första insatsen.  

b) Införa Swish månadsvis diskuterades även som alternativ, men det beslutades 

inte att införa detta till att börja med. Frågan ska undersökas vidare och kan tas 

upp för diskussion senare. Möjlighet till individuella ”spelarkonton” kan finnas.  

c) Sponsorer - ett par företagare i föräldragruppen har förklarat sig villiga att börja 

med detta. Finns fler företagare inom gruppen välkomnas även dessa att vara 

med och sponsra – vänligen kontakta Andreas som Sponsoransvarig.   

Slutligen beslutades det att vi föräldrar kommer att behöva göra inbetalningar (för 

sina deltagande barn) för de cuper som truppen kommer att anmäla sig till. 

Åtminstone till dess att försäljning och/eller annan sparform har tagit form.   

 

3. Arbete för ÖSK som är obligatoriskt för föräldrar att bidra till. Ragnhild har 

accepterat rollen som Eventansvarig (detta är ÖSKs benämning på den som 

koordinerar föräldrarnas arbete för ÖSK). Det beslutades att de arbetsuppgifter och 

uppdrag som laget får fördelas till ALLA föräldrar inom gruppen och föräldrar är 



sedan skyldiga att ansvara för att det arbete som man blir tilldelade utförs. Antingen 

genom att göra det själv eller se till att man byter bort sitt ansvar. Behöver man byta 

tar man själv kontakt med andra föräldrar. Vänligen notera att varje uppdrag följer 

med barnens medverkande i en idrott inom ÖSK. Har man barn i flera årskullar 

och/eller som är med i flera olika idrotter inom ÖSK, har man som förälder också fler 

uppdrag att fylla.  

 

4. Anmäla lag till cuper. Hemmacuperna (Örebrocupen och Select Cup) ska laget vara 

med i. Det beslutades vidare att ytterligare en cup med eventuella övernattning skall 

hittas samt att vi även skall försöka hitta en eller flera en dagars cuper eller sk match-

camper. 

 

5. Öppenhet på laget. Detta önskemål diskuterades också och alla var eniga om att 

full transparens inom ÖSK Vit är att föredra. Det bestämdes att arbeta vidare på den 

linjen med öppenhet via laget.se. Det beslutades att öppenhet är önskat, inga dolda 

agendor eller uttagningar. Alla behöver veta vad som är på gång och så att det inte 

hemlighålls vem som kallas till match mm. Underlättar planering av skjuts till matcher 

mm.  

 

6. Utökat engagemang. Vid mötet erbjöd sig fler föräldrar att ta på sig ansvar inom 

organisationen bakom killarna och laget. Detta är mycket välkommet, vi arbetar 

vidare under devisen ”alla kan göra något, och ju fler vi är desto mer kan vi dela på” . 

Vi behöver alltså fler som stiger fram och är med och delar på ansvaret – alla är 

välkomna att höra av sig! Vi behöver utöka grupperna nedan! 

 

7. Övrigt: Organisation kring skjuts till matcher mm ska inte skötas via tränarna, 

föräldrar behöver gemensamt ta det ansvaret. Lämpligen via kommentarer under 

laget.se alt sms-gruppen till att börja med. Som praxis samlas vi vid bortamatcher på 

Ekäng för gemensam transport. Fler föräldrar vid matcher är önskvärt. En idé finns 

om att införa och sälja fika (som föräldrar organiserar) vid alla hemmamatcher.   

 

8. Roller just nu - fler uppmuntras engagera sig:  

a) Sponsoransvarig: Andreas - för att dra in pengar till den gemensamma lagkassan 

b) Ekonomiansvarig: Shaee – för att sköta det administrativa kring kassan, redovisa 

ekonomin, betal vid behov, synka mot ÖSK Ungdom 

c) Lagledarrollen: Thomas P och Erik A hjälps åt med detta tillsammans med Erik Z 

och Musse.  

d) Eventansvarig: Ragnhild C 

e) Lagbyggare: Jessica, Malin P, Ragnhild.  

f) Försäljningsansvarig: Caroline Engström och Jimmy Willingmo. 


